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          Объектом исследования выступает индивидуальный предприниматель Кирнин Е.Е. Предметом исследования является система налогообложения ИП Кирнин Е.Е. Целью выпускной квалификационной работы является - совершенствование налогообложения доходов индивидуального предпринимателя. Актуальность данного исследования неоспорима, так как оптимизация системы налогообложения может выступить основополагающим фактором развития для любого предпринимателя. В результате практического исследования проведен сравнительный анализ налоговой нагрузки ИП Кирнин Е.Е. по УСНО и патентной системе налогообложения. По итогам анализа ИП Кирнину Е.Е. рекомендовано оптимизировать налоговую нагрузку посредством перехода на патентную систему налогообложения. В этом случае по прогнозным данным налоговое бремя в 2021 г. будет снижено по сравнению с УСНО на 48,8% (на 322,3 тыс. руб.), а рентабельность выше 6,4%.
        

        
          The object of the study is individual entrepreneur Kirnin E.E. The subject of the study is the tax system of individual entrepreneur Kirnin E.E. The purpose of graduation qualification work is to improve the taxation of income of an individual entrepreneur. The relevance of this study is undeniable, as optimization of the tax system can be a fundamental factor of development for any entrepreneur. In conclusion of a practical study, a comparative analysis of the tax burden was carried out by IE Kirnina E.E. according to UPDF and patent system of taxation. According to the analysis of IP Kearney-well E.E. recommend optimizing the tax burden on the patent tax system. In this case, according to the forecast data, the tax burden in 2021 will be reduced by 48.8% (322.3 thousand rubles) compared with the simplified taxation system, and the profitability is higher than 6.4%.
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